
Referat forældrebestyrelsesmøde – 2.marts 2022

Tilstede:
Repræsentanter: Tor, Kristine, Line, Kamilla, Signe
Suppleanter: Silas, Pernille, Emily, Stine
Medarbejdere: Kenneth, Maria
Leder: Lone (referent)

1. Nyt fra formanden v/ Tor
Tor refererede fra 2 forskellige møder som han har deltage i, dialogforum samt
bestyrelseskursus. Tor anbefaler bestyrelsen at deltage i forældrebestyrelses kurset næste
gang det afholdes.

Derudover var der en orientering omkring 2 høringssvar på styrelsesvedtægterne samt
kvalitetsrapporten, fra dagtilbud Langmark.

2. Nyt fra dagtilbuddet v/ Lone

Lone gav en kort status på perioden med coronahåndtering. Derudover var der en kort dialog
omkring de rekrutteringsudfordringer som bla. dagtilbud står overfor. Det er svært at
rekrutterer pædagoger samt pædagogisk personale og der er rift om de pædagoger der bliver
uddannet.

Rytterkilden er godt på vej til at opfylde lovgivningen om at der kun må gå 30% af børnene
fra Sundparken i Rytterkilden. Det er dejligt og der er mange forskellige omstændigheder
der har gjort til at vi forventer at være i mål med udgangen af 2022.

3. Opdateret kostprincipper v/ Silas og Emily

Oplægget fra Silas og Emily blev gennemgået og kvalificeret og Silas har oplægget til endnu en
gennemskrivning. Herefter sendes den justerede kostfolder i trykken og offentliggøres på
hjemmesiden.

4. Budget og regnskab v / Lone

Lone gennemgik principper for budgettildeling samt forventet budget for 2022.
Der forventes et mindre underskud i 2022.



5. Rammer og ønsker for forældrebestyrelsesarbejdet   v / Tor og Alle

Bestyrelsen ønsker at arbejde med et årshjul.
Der var brainstorm på hvilke emner der skulle på årshjulet og der kom flg. forslag:

● Hvilke kulturelle muligheder er der i byen og nærområdet? Og hvordan kunne man på tværs
af institutioner udnytte disse? Hvilken rolle kunne bestyrelsen have i det?

● Legedage på tværs af husene i Langmark – hvordan kunne det arrangeres og hvilket rolle
kunne bestyrelsen have i det?

● Principper for anvendelse af digitale medier og skærm i dagtilbud.
● Kommunikation mellem dagtilbud og forældregruppen samt information om hvad der

foregår i dagtilbud. Efter 2 års corona og korte afleveringer skal vi både tilbage til en
hverdag som før corona men muligvis også nytænke samarbejdet og kommunikationen.

6. Afrunding/næste møde v/Tor

Det nye Børne- og dagtilbudsudvalg har tildelt Pirateep Rabindranath som kontaktpolitiker
til bestyrelsen. Lone har været i dialog med Pirateep der gerne vil deltage i et
bestyrelsesmøde i efteråret.

Til næste møde skal der være en dialog omkring juni måneds forældremøders hvor der i år
ikke skal vælges ny bestyrelse idet bestyrelsen er valgt for en 2-årig periode. Kunne
møderne kombineres med bestyrelsen involvering i den pædagogiske læreplan.

Næste møde er mandag den 23. maj kl.17-19 i Rytterkilden.


